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Z Á P I S   

       

z 24. veřejného zasedání Zastupitelstva obce KOSOŘICE 

konaného dne 5. září 2018  

 
Zahájení zasedání zastupitelstva 

Zasedání zastupitelstva obce bylo zahájeno v 18:00 hod. starostou obce Kosořice Ing. 

Tomášem Posltem. 

Přivítal přítomné v zasedací místnosti Obecního úřadu. 

Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle § 93 odst. 1 

zákona o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Kosořice zveřejněna v souladu se 

zákonem po dobu 7 dní, a to od   28.8.2018  do 5.9.2018. 

Současně byla zveřejněna na elektronické úřední desce.  

Předsedající schůze dále dle prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha) 

konstatoval, že je přítomno 6 členů zastupitelstva – zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

Omluven Macháč Jaroslav.  

 

Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. 

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným. 

Doplnění programu:  k bodu Majetkové záležitosti 

- projednat a schválit navýšení rozpočtu MŠ  

- projednat a schválit Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného 

břemene a Smlouvu o nájmu se společností Povodí Labe  

- zakoupení betlému k vánočnímu stromu 

Schválení doplněného programu: 

 výsledek hlasování: pro  6 proti  0 zdrželi se  0 

 

Schválený program: 

1. Volba návrhové komise, zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

2. Kontrola minulého zápisu 

3. Rozpočtová opatření    

4. Majetkové záležitosti 

- Záměr prodeje pozemku p.č. 669/4 v k.ú.Kosořice 

- Navýšení rozpočtu MŠ  

- Smlouva o smlouvě budoucí se společností Povodí Labe  

- Smlouva o nájmu se společností Povodí Labe  

- Zakoupení betlému  

5. Zprávy finančního a kontrolního výboru   

6. Zprávy z činnosti OÚ 

7. Zakončení volebního období 2014-2018 

8. Diskuse 

9. Návrh usnesení  

 

K bodu 1. 

Volba návrhové komise, zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

Předsedající navrhl:  zapisovatelka zápisu   Jaroslava Kovaříková   

 výsledek hlasování:  pro 6  proti  0 zdrželi se  0 
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   ověřovatelé zápisu    Šárka Koch a Denisa Mojžíšová Pýchová     

 výsledek hlasování:  pro  6 proti 0 zdrželi se  0 

 

     navrhovatelé usnesení Marcela Sabolová a Jan Adámek 

výsledek hlasování:  pro  6 proti 0 zdrželi se  0 

 

 

K bodu 2. 

Kontrola minulého zápisu ze dne 27.6.2018 

• Zadání zpracování znaleckého posudku na pozemky – posudek bude zpracován v měsíci 

září - říjen 

• Finanční dar společnosti Linka bezpečí – odeslán 

• Žádost o dotaci pro SDH  - podána 

• Zprávy finančního a kontrolního výboru – předneseny dnes 

• Starosta obce se spojil s policií a požádal o měření rychlosti v obci – Nemají radar na 

oddělení v Dobrovici, zkusí vyžádat DI o zajištění občasného měření. Budou se snažit 

provádět hlídky směr Charvatce na konci obce, ale mají podstav a vypomáhají v 

Benátkách a MB, dost často se tedy ani nevyskytují v našem okrsku. Jsou v kontaktu s 

vedoucími dopravy firem Curkovar a Mosolf a dohoda je, že by měli jezdit po I/38. 

Pokusí se opět po roce projednat otázku zákazové značky do Újezda - jezdí tam dost 

nákladních aut na Rejšice, Kosořice 

•  

K bodu 3. 

Rozpočtová opatření 

RO č. 06/2018  - příjmy  + 112950,00 

   - výdaje  +    89000,00  

Zastupitelé berou na vědomí 

RO č. 07/2018  - příjmy  +         193457,60 

- výdaje + 198557,60 

Zastupitelé berou na vědomí 

RO č. 08/2018  - příjmy  + 234908,00 

- výdaje +  145465,00 

Zastupitelé berou na vědomí 

RO č. 09/2018  - příjmy  +           0,00 

- výdaje +    40328,00 

Schválení RO č. 09/2018 – navýšení rozpočtu na zakoupení vybavení pro MŠ  

 výsledek hlasování:  pro  6 proti 0 zdrželi se  0 

 

 

K bodu 4. 

Majetkové záležitosti 

• Záměr prodeje pozemku p.č. 669/4 v k.ú. Kosořice za cenu 20,00 Kč/m² - kupující zaplatí 

veškeré náklady spojené s převodem  

Schválení záměru prodeje pozemku p.č. 669/4 

výsledek hlasování:  pro  6 proti 0 zdrželi se  0 

 

• Schválení Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene se společností Povodí 

Labe k pozemku p.č. 671/1 v k.ú. Kosořice. Jedná se o pozemek v Lesoparku – nutnost 

vybudování lávky navazující na nově budované chodníky. Pokud do půl roku nebudeme 

mít stavební povolení, tak nás tato smlouva k ničemu nezavazuje. 
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Schválení smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene  

výsledek hlasování:  pro  6 proti 0 zdrželi se  0 

 

• Schválení Smlouvy o nájmu pozemku se společností Povodí Labe na pozemek p.č. 671/1 

v k.ú. Kosořice za cenu 200,00 Kč za rok. Jedná se o pozemek pod budoucí lávkou v 

Lesoparku navazující na nové chodníky. 

Schválení Smlouvy o nájmu  

výsledek hlasování:  pro  6 proti 0 zdrželi se  0 

  

• Schválení požadavku MŠ o navýšení rozpočtu na rok  2018 z důvodu navýšení nákladů na 

GDPR o částku 11260,00 Kč.  Finanční prostředky budou MŠ poukázány v měsíci 

prosinci podle výsledků za listopad tak, aby se MŠ nedostala do minusového výsledku.  

Schválení navýšení rozpočtu pro MŠ s podmínkou 

výsledek hlasování:  pro  6 proti 0 zdrželi se  0 

 

• Návrh na zakoupení keramického betlému před vánoční stromek – jedná se o pět postav a 

jesličky za cenu 20 – 25 tis. Kč. Informace o návrhu Martiny Hruškové zaslána 

zastupitelům pouze den před jednáním. Musí se odsouhlasit na dnešním jidnání, jinak se 

nestihne dodat do letošních vánoc. Vyjádření Šárky Koch – není snad úplně nutné, lepší 

by bylo opravit a doplnit naše dětská hřiště, Marcela Sabolová je stejného názoru. Václav 

Vávra by betlém zakoupil, stejně tak Jan Adámek. Starosta je proti především z toho 

důvodu, že není alternativní cenová nabídka. 

Po projednání nákupu betlému  

výsledek hlasování:  pro  2 proti 4 zdrželi se  0 

   Vávra   Sabolová 

   Adámek Mojžíšová Pýchová 

     Koch 

     Poslt  

Nákup betlému neschválen.  

 

K bodu 5. 

Zpráva finančního a kontrolního výboru 

Za kontrolní výbor zprávu podala Sabolová Marcela – 30.8.2018 provedena kontrola plnění 

úkolů za volební období.  Všechny úkoly byly průběžně plněny. Úkoly, které probíhají:  

- projekt na chodníky směr Rejšice, Voděrady a Charvátce – předání ke stavebnímu 

řízení 

- Vypracování znaleckého posudku k pozemkům p.č. 754/2, 753/2, 509/7 a 509/8 v k.ú. 

Kosořice.  

Zastupitelé berou na vědomí. 

 

Za finanční výbor zprávu předložila Denisa Mojžíšová Pýchová. Podrobně bylo projednáno 

plnění rozpočtů za celé volební období. Zhodnoceno financování 8 projektů, které byly 

v daném období realizovány. Na financování bylo použito 39 mil. Kč z dotací a 20 mil. Kč 

z vlastních prostředků, které jsou částečně kryty úvěrem ve výši 10 mil. Kč.  

Zastupitelé berou na vědomí. 

 

K bodu 6. 

Zprávy z činnosti OÚ 

o Ve dnech 5.a 6.10.2018 proběhnou volby do Zastupitelstva obce a ⅓ Senátu Parlamentu 

ČR. Do Zastupitelstva obce byla podána 1 kandidátka. 

o Dne 21.9.2018 – kontrola hospodaření obce v roce 2018 – provedou pracovníci KÚSK  
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o V MŠ vybudován domek  - navýšení rozpočtu z důvodu vybudování dlažby pod domek, 

ještě nutno doplnit střešní krytinu, aby nedošlo k rychlému opotřebení. 

o Byla provedena oprava všech měřičů rychlosti na příjezdech do obce 

o Oprava veřejného osvětlení – provedena oprava překopnutého kabelu, kontrola všech 

světelných bodů 

o Proveden ořez větví u přechodu a skácení nevzrostlého smrku  

o Uzavření prodejny – jednáno s vedením Jednoty Nymburk – vedoucí dostala výpověď. 

Vzhledem k tomu, že Jednota nemá pracovníky na obsazení prodejny, uvažuje o výpovědi 

z nájmu. Doporučují, abychom si sami někoho sehnali.  

o Tlaková kanalizace – proběhl den otevřených dveří – zúčastnilo se asi 50 občanů. Časté 

výpadky v lokalitě SAD – stále se řeší s pracovníky VaK. Podezření bylo i na černý odběr 

el. energie. Po tomto sdělení k výpadkům nedošlo. Bude prováděno další pozorování a 

analyzování situace.    

 

K bodu 7. 

Zakončení volebního období 2014-2018 

Starosta obce a místostarosta obce končí tímto volebním obdobím – dále nekandidují. Ve 

funkci starosty je od roku 2006. Zhodnotil realizované projekty, které v období od roku 2006 

až dosud byly realizovány.  

Jedná se o projekty: autobusové zastávky, otočka autobusů, zajištění základní infrastruktury 

v obci – el. vedení a vedení VO do země, vybudování inženýrských sítí v lokalitě SAD, 

rekonstrukce budovy OÚ včetně vnitřního vybavení, lesopark, rekonstrukce sběrného místa 

včetně komunikace, protipovodňový systém včetně bezdrátového veřejného rozhlasu, měřiče 

rychlosti a další. Do konce roku bychom měli získat stavební povolení na chodníky směr 

Rejšice, Voděrady a Charvátce. Od roku 2006 se nám podařilo získat různé dotace ve výši 

téměř 44 mil Kč. 

Poděkoval zaměstnancům OÚ i zastupitelům, spolkům v obci, které se zapojovaly do různých 

akcí.  Poděkoval místostarostovi obce p. Vávrovi za podporu ve funkci a zajištění převážně 

technických a stavebních záležitostí.    

 

K bodu 8. 

Diskuse 

• Kalinová – poděkovala nekandidujícím zastupitelům za vstřícnost a poděkování za to, že 

obec přímo rozkvetla. 

• Langová – za ČSŽ poděkovala za umožnění schůzek v místnostech OÚ  

• Koch – poděkovala starostovi i místostarostovi za vykonanou práci  

• Mojžíšová Pýchová – po opravách vedení vodovodu není dokončena práce v komunikaci 

u Rozvaldových   

• Starosta – komunikace je ve správě SÚS, zjistí u VaK, kdy proběhne položení asfaltu  

 

19:10 hod. odešla Koch Šárka  

 

K bodu 9. 

Návrh usnesení  

Návrh na usnesení předložil Adámek Jan   

Schválení usnesení  

výsledek hlasování pro 5 proti 0 zdrželi se  0 

 

Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva v 19:20 hodin. 
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Přílohy zápisu:   

presenční listina  

 program zasedání   

 usnesení zasedání  

 

  

Zapisovatelka:   Kovaříková Jaroslava 

 

Ověřovatelé:    Koch Šárka 

           

    Mojžíšová Pýchová Denisa 

 

 

 

 

 

  ……………………..     …………………………… 

 Ing. Tomáš Poslt      Václav Vávra   

starosta obce       místostarosta obce 


